
Prostějov, 5.4.2022

Zápis ze schůze EKO týmu 

Přítomní: 

Za velký EKO tým: 

Irena Jílková, Barbora Dostálová, 

Veronika Jenčíková, Lucie Uherková

Za malý EKO tým: 

Olda, Eliška, Laura, Bára

Program schůze:  

1. Společně jsme i s dětmi sestavili, označili a umístili papírové krabice na tříděný odpad. 

2. Paní ředitelka schválila návrh z minulé schůze na pořízení plastového kontejneru na odpad 
na zahradu MŠ. Provedly jsme předběžný výběr kontejneru.  

3. Byli jsme seznámeny s tím, že v měsíci květnu proběhne v MŠ sběr papíru. 

4. V měsíci květnu též proběhne v MŠ divadlo na téma „Odpady“ pro děti i rodiče. 

5. Společně jsme se dohodly na pořízení eko-tašek pro budoucí prvňáčky.

Zápis vyhotovil(a): Lucie Uherková 


